
Szkoła Podstawowa nr 38
im. Bractwa Kurkowego
ul. Fr. Nullo 23
31-543 Kraków

PROTOKÓŁ NR 2
z posiedzenia Rady Rodziców Szkoły Podstawowej nr 38 w Krakowie

z dnia 7 listopada 2023 r.

Zebranie rozpoczęła Pani Małgorzata Ciemięga – Przewodnicząca Rady

Rodziców.

W pierwszej części spotkania uczestniczyła delegacja Dyrekcji szkoły: pani

Dyrektor Marzena Ślęzak, Pani Wicedyrektor Marta Płatek oraz Pani Wicedyrektor

Agnieszka Kaniecka. Dyrekcja wraz z Radą Rodziców podjęły dyskusję na

następujące tematy:

● Prośby formalne

Dyrekcja zwróciła się z prośbą do Rady Rodziców o zaopiniowanie budżetu

szkoły na rok szkolny 2023/2024

● Sklepik szkolny

Z uwagi na zakończenie współpracy z dotychczasowym najemcą, Dyrekcja

prowadzi rozmowy z potencjalnym nowym najemcą. Rada Rodziców

zaproponowała rozważenie wprowadzenia na próbą jednego automatu ze

zdrowymi przekąskami / wodą / sokami. Oferta w tej sprawie ma zostać

przedłożona Dyrekcji.

● Statut Szkoły

Dyrekcja poinformowała, że trwają prace nad uaktualnieniem statutu szkoły, w

celu zwiększenia dowolności sposobu, w jaki tarcze mają być przymocowane

do ubrań uczniów. Rada Rodziców postulowała, by zmienić również zapis dot.

butów szkolnych, tak by akceptowane było obuwie z niebrudzącą podeszwą.

Dyrekcja poprosiła o przekazanie prośby do rodziców, by zwracali uwagę na

to, żeby dzieci przebierały buty dopiero w szkole a nie np w samochodzie na

parkingu szkolnym.

● Ciche zajęcia na Świetlicy

Dyrekcja poinformowała, że wystąpiła o dodatkowe godziny dla nauczycieli,

by zapewnić uczniom możliwość odrabiania lekcji / cichych zajęć w trakcie



opieki Świetlicowej. Program ma wystartować na przełomie listopada i

grudnia b.r., zajęcia mają trwać 1h przed południem w poniedziałki (od 11:45)

i 3 godziny w pozostałe dni (do 14:45). Zajęcia te będą prowadzone w

osobnych pomieszczeniach. Dzieci mogą same zgłaszać chęć uczestnictwa

w takich zajęciach, bądź rodzice za zgodą dziecka.

● Egzamin 8-klasisty

Dla potrzeb egzaminu, wykazanie opinii stwierdzającej u dziecka konieczność

dostosowania (np. z uwagi na dysleksję), opinie te można zgłaszać do końca

terminu, przy czym każdy przypadek będzie traktowany indywidualnie.

● Rozmieszczenie dzieci na Świetlicy

Na pytanie Rady Rodziców w/g jakiego klucza następuje rozmieszczenie

dzieci w poszczególnych pomieszczeniach Świetlicy (w związku z sytuacją

gdy dziecko ostatecznie spędza czas na korytarzu), Dyrekcja zasugerowała,

że tego typu sytuacje powinny być wyjaśnianie bezpośrednio z

wychowawcą/opiekunem Świetlicy.

● Wychowawca 8B

Obecny wychowawca przebywa na zwolnieniu lekarskim (informacja na dzień

7 listopada b.r.), nie wiadomo na chwilę obecną jak długo zwolnienie jeszcze

potrwa, natomiast Dyrekcja wprowadziła zmiany w grafiku zajęć w-f

uwzględniające tą nieobecność, oddelegowana zostanie osoba do obsługi

Librusa w zastępstwie wychowawcy (usprawiedliwianie nieobecności itp).

● Tenis

Na prośbę rodziców Dyrekcja wystąpi z pytaniem o możliwość zapisania

dzieci z klasy 2c na zajęcia z tenisa organizowane przez KSOS, przy czym

jest mało prawdopodobne by KSOS dysponował wolnymi miejscami.

● Lampy na parkingu szkolnym

Na pytanie rodziców dlaczego lampy na parkingu szkolnym nie świecą po

zmroku (dzieci czasem muszą przejść przez parking do budynku KSOS już

po zmroku) Dyrekcja zapowiedziała, że zorientuje się w sytuacji.

● Librus

W celu uaktualnienia danych członków Rady Rodziców w Librusie, należy

zgłosić się bezpośrednio do opiekuna Librusa - Bartłomieja Sowy (nauczyciel

informatyki).

● Toalety



Rada Rodziców zwróciła się z prośbą o dopilnowanie by w toaletach był

papier toaletowy, bo nie zawsze jest. Dyrekcja poprosi panie sprzątające o

częstszą kontrolę w tym względzie, jednocześnie zauważyła, że dzieci

zawsze mogą zgłaszać tą kwestię na bieżąco opiekunom na przerwie bądź

paniom sprzątającym. Dyrekcja zwróciła się również z prośbą do rodziców, by

porozmawiali z dziećmi o nagminnym dewastowaniu toalet.

● Boisko

Renowacji boiska na razie nie będzie z uwagi na planowaną w jego miejscu

halę sportową. Boisko przy LO 13 (za wałem) będzie modernizowane już po

zakończeniu prac przy budowie hali.

● Opieka Pielęgniarska

Szkoła ma przyznane jedynie 2,5 dnia dyżuru, stąd też jest dodatkowa opieka

pielęgniarska, na którą są zbierane są składki.

● Ksero

Podobnie jak w przypadku opieki pielęgniarskiej, szkoła nie dysponuje

środkami pozwalającymi na zaspokojenie potrzeb związanych z kopiowaniem

materiałów szkolnych, stąd też jest zbierana dodatkowa składka.

● Świetlica

Składka na Świetlicę wiąże się ze stałą koniecznością wymiany wyposażenia,

przy czym uczęszczanie raz w tygodniu na Świetlicę z uwagi na

nieuczęszczanie na Religię, to nie to samo co bycie zapisanym na Świetlicę.

● Możliwość wglądu w prace uczniów

Nauczyciele mają obowiązek udostępnić np. kartkówkę, żeby uczeń mógł

zrobić zdjęcie (w uzgodnieniu z nauczycielem), obowiązek ten jest wpisany w

statucie szkoły.

● Grzyb

Grzyb w Sali nr 2 został usunięty, w pozostałych pomieszczeniach osuszanie

wciąż trwa, przy czym przed zajęciami pomieszczenia te są ozonowane.

Zakończenie prac z tym związanych i pomalowanie sal przewidziano na okres

ferii zimowych.

● Kartkówki

Dyrekcja nie przewiduje zmniejszania częstotliwości kartkówek.

● Zbiorowe nieprzygotowanie

Nie ma możliwości wpisywania zbiorowego nieprzygotowania całej klasie -



każdy przypadek musi być rozpatrywany indywidualnie.

● Zastrzeżenia do pracy nauczyciela

Jeżeli rodzice mają zastrzeżenia do pracy nauczyciela, w pierwszej kolejności

powinni je skierować do wychowawców, następnie bezpośrednio do

nauczyciela, co do którego pracy mają zastrzeżenia, a w ostateczności, jeśli

wspomniane drogi nie przyniosą skutku - do Dyrekcji.

● Religia/Etyka

Nie ma możliwości prowadzenia zajęć z etyki w trakcie zajęć z religii, z uwagi

na ograniczenia wynikające z konieczności ułożenia harmonogramu dla 600

uczniów. Ponadto etyka to przedmiot obowiązkowy, oceniany, co dodatkowo

zniechęca do uczęszczania.

● Zadania na weekend

Ta kwestia powinna być uzgodniona z wychowawcą.

● Przejście ze Świetlicy do KSOS

Żeby dziecko mogło samo przechodzić musi mieć zgodę na samodzielne

opuszczanie szkoły. Szkoła nie jest w stanie zapewnić opieki w przejściu

między budynkami, dlatego uczniowie muszą przechodzić przez parking.

● Konsultacje z nauczycielem

Dyrekcja przypomniała, że umawianie się z nauczycielami powinno być w

godzinach ich dostępności.

● Szlaban

Szlaban powróci jak zostanie naprawiony.

● Przejście przy Al. Pokoju

Na prośbę rodziców, Dyrekcja wystąpi ponownie (poprzednio w 2016 r.) o

uregulowanie sygnalizacji świetlnej na Al. Pokoju by poprawić

bezpieczeństwo uczniów.

Następnie Dyrekcja oraz jeden członek Rady Rodziców opuścili zebranie, po

czym przedyskutowano następujące kwestie:

● Przyjęcie protokołu z poprzedniego zebrania nastąpi poprzez głosowanie

online.

● Ustalono, że Rada Rodziców przygotuje uchwałę określającą akceptowalny

asortyment w sklepiku, po czym zwróci się do Dyrekcji by zobowiązała



najemcę do jej przestrzegania.

● Na stronie szkoły będą dostępne protokoły z zebrań Rady Rodziców za

bieżący rok szkolny oraz poprzedni.

● Skarbnicy klasowi muszą wyraźnie opisywać przelewy tak by było wiadomo

na co są to środki.

● Odnośnie rolet przeciwsłonecznych w trzech klasach wciąż trwa zbieranie

ofert.

Uchwałą 1/11/2023 zaopiniowano pozytywnie budżet szkoły:

- ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0.

Uchwałą 2/11/2023 Rada Rodziców pozytywnie zaopiniowała pomysł

zainstalowania na próbę automatu na przekąski w szkole

- ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 1.

Na koniec ustalono termin kolejnego zebrania na wtorek, 9 stycznia 2023 r., o godz.

18:00.

Na tym zakończono zebranie Rady Rodziców.

Protokół sporządził

Rafał Kępa

Sekretarz RR


